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全国工商联新能源商会
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“第四届中国新能源国际高峰论坛”暨
“首届中国新能源博览会”邀请函
推动全球经济的复苏,根本的解决之道在于技术创新的重大突破,催生一系列新兴产业,创造新的市场需求。大力发展新能源、有效应对气候变化与能源安全，既是推动全球经济振兴的最佳途径，又是实现全球经济可持续发展的必然选择。目前，以美国为代表的世界发达国家将新能源产业作为未来支柱产业加以培育。中国政府也将新能源产业提升至战略高度加以推动，年内出台了太阳能光电建筑示范项目、金太阳工程、风电固定上网电价、可再生能源法修订案等一系列法规及优惠财税政策，《新能源产业发展规划》、光伏上网电价也呼之欲出，江苏、浙江、宁夏、四川等地方政府纷纷加大新能源产业发展及应用力度，我国新能源产业已经步入高速成长期。
有鉴于此，全国工商联新能源商会拟定于2010年1月20日至22日在北京•国家会议中心举行“第四届中国新能源国际高峰论坛暨首届中国新能源博览会”，本届论坛及博览会主题为“新能源 新经济 新引擎”。届时众多新能源领域政府领导、中外工商巨擘、专家学者，将就新能源行业的热点问题进行沟通与交流，中外众多知名企业、名牌产品云集展示。论坛及博览会将在政策、市场、技术、资本等领域倾力打造高端交流合作、宣传展示的平台，推动新能源产业发展，有效促进全球经济振兴。
                          全国工商联新能源商会

第四届中国新能源国际高峰论坛暨
首届中国新能源博览会
1、 时    间：2010年1月20日-22日
2、 地    点：北京·国家会议中心

3、 组织机构：
指导单位： 中华全国工商业联合会
全国人大环资委
财政部

国家能源局
科学技术部

住房与城乡建设部

农业部

环境保护部
主办单位：中华全国工商业联合会新能源商会
论坛承办单位：杭州经济技术开发区管理委员会 

博览会承办单位：上海艾展展览服务有限公司
协办单位： 
                  住建部科技促进发展研究中心

                  中国可再生能源学会

                  中国资源综合利用学会可再生能源专委会

                  清华大学公共管理学院清洁发展机制(CDM)研发中心
                 《中华工商时报》社
中国欧盟商会
                  法国大使馆

希腊大使馆
                  挪威能源环境联合会
西班牙太阳能协会
中国澳大利亚商会

中国韩国商会

日中环境协力支援中心有限会社

英国工商业联合会
媒体单位：
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4、 主题：
新能源 新经济 新引擎

5、 论坛议程（拟议）：
	日期
	论坛名称
	时间
	演讲内容 
	演讲人

	1月20日上午
	开幕式及主论坛
	主持人
	　

	
	
	9：00—9：05
	论坛开幕
	　

	
	
	9：05—9：10
	致欢迎辞
	全国工商联新能源商会会长  李河君

	
	
	9：10—9：15
	致欢迎词
	杭州经济技术开发区领导

	
	
	9：15—9：25
	领导讲话
	国家住建部领导

	
	
	9：25—9：35
	
	国家能源局领导 

	
	
	9：35—9：45
	
	国家科学技术部领导  

	
	
	9：45—9：55
	
	全国人大环资委领导

	
	
	9：55—10：05
	
	全国政协副主席、全国工商联主席黄孟复

	
	
	10：05—10：15
	
	国务院领导

	
	
	10：15-10：30
	发布《2009中国新能源产业年度报告》
	

	
	
	10：30—10：45
	茶歇
	　

	
	
	主持人
	　
	　

	
	
	10：45—11：00
	全球新能源发展状况及趋势
	联合国工发组织

	
	
	11：00—11：15
	中国新能源发展状况及趋势
	国家能源局 新能源司领导

	
	
	11：15—11：30
	科技进步助推新能源产业发展
	国家科技部相关司局领导

	
	
	11：30—11：45
	《可再生能源法》实施回顾及展望
	全国人大环资委法案室主任   薛惠锋

	
	
	11：45—12：00
	新能源产业助推建筑节能
	国家建设部科技发展促进中心副主任   梁俊强

	
	
	12：00—12：15
	完善电价政策促进可再生能源发展
	国家电监会价格与财务监管部副主任  黄少中

	
	
	12：15—12：30
	欧洲新能源发展分析
	欧瑞康太阳能CEO  尤尔根*汉斯

	
	
	12:30
	结束
	　

	1月20日下午
	太阳能光伏论坛
	主持人
	　
	　

	
	
	13：30—14：00
	光伏企业领袖高端对话（上半场）
	李河君   汉能控股集团有限公司董事局主席/总裁
张征宇   北京恒基伟业投资发展有限公司董事长
施正荣   尚德太阳能电力有限公司董事长/CEO
高纪凡   常州天合光能有限公司董事长
杨立友   浙江正泰太阳能科技有限公司CEO
刘汉元   通威集团董事局主席
丁  强   保定天威薄膜光伏有限公司董事长
孙良欣   北京中联科伟达技术股份有限公司董事长

	
	
	14:00-14：05
	中场休息
	　

	
	
	14：05-14：35
	光伏企业领袖高端对话（下半场）
	薛黎明    中海阳（北京）新能源电力股份有限公司董事长
孙建江    浙江精功科技股份有限公司董事长
孙海燕    天晷欧瑞康（上海）贸易有限公司董事总经理
林金锡    常州亚玛顿光伏玻璃有限公司总经理
瞿晓铧    常熟阿特斯阳光电力科技有限公司总裁/CEO
简  明    东莞宏威数码机械有限公司董事
李仙寿    浙江昱辉阳光能源有限公司CEO     
钮阿兴    江苏嘉盛光伏科技有限公司董事长             
孙志安    安阳市凤凰光伏科技有限公司董事长                                                                                                               

	
	
	14：35—15：05
	全球太阳能光伏产业发展状况及趋势
	德国光伏领域专家  FRANK 

	
	
	15：05—15：35
	中国太阳能光伏产业发展现状及趋势
	国家发改委能源所研究员   王斯成

	
	
	15：35--15：50
	茶歇

	
	
	主持人
	　
	　

	
	
	15：50—16：20
	　
	杭州经济技术开发区管委会副主任 张学宁

	
	
	16：20—16：50
	国内大型光伏电站建设形势及技术攻关要点
	　

	
	
	16：50—17：10
	　
	艾展待定

	
	
	17：10-17：30
	太阳能光伏产品金太阳认证介绍
	北京鉴衡认证中心副主任  万琳

	
	
	17:40
	结束
	　

	1月20日下午
	太阳能光热论坛
	主持人
	　

	
	
	13：30—14：00
	家电下乡实施情况
	国家商务部综合司综合处  郑书伟处长

	
	
	14：00—14：20
	国际光热利用情况
	待定

	
	
	14：20—14：40
	太阳能国家标准制定的最新进展
	全国太阳能标准化技术委员会秘书长贾铁鹰

	
	
	14：40—15：00
	太阳能热利用技术提升与市场开拓
	清华大学  殷志强教授

	
	
	15：00—15：20
	茶歇
	茶歇

	
	
	主持人
	　

	
	
	15：20—15：40
	太阳能与建筑一体化的发展趋势
	国家住宅工程中心主任 仲继寿

	
	
	15：40—16：00
	绿色低碳住区评估体系建设
	全国工商联房地产商会会长 聂梅生

	
	
	16：00—16：20
	企业案例
	力诺集团代表

	
	
	16：20—16：40
	以市场升级带动产业化升级
	江苏太阳雨太阳能有限公司董事长 徐新建

	
	
	16：40—17：00
	企业案例
	待定

	
	
	17：00-17：20
	太阳能新政策实施情况
	发改委能源研究所研究员  胡润青

	
	
	17:30
	结束
	　

	1月20日下午
	风能论坛
	主持人
	　
	　

	
	
	13：30—14：00
	国际风电产业发展现状及趋势
	Sebastian Meyer, Director, AZURE INTERNATIONAL Technology Development (Beijing) Ltd.

	
	
	14：00—14：30
	中国风力发电状况及存在的问题
	全国工商联新能源商会主任科学家 施鹏飞

	
	
	14：30—15：00
	运营维护中的问题与对策
	中国风电集团有限公司副总工程师 张世惠

	
	
	15：00—15：30
	海上风电技术分析
	法国阿海珐集团

	
	
	15：30—15：45
	茶歇
	　

	
	
	主持人
	　
	　

	
	
	15：45—16：15
	风电入网方面
	中国电力科学研究院高级顾问  戴惠珠

	
	
	16：15—16：45
	民营企业开发风电场的特点
	黑龙江华富电力投资有限公司总经理杨国明

	
	
	16：45—17：15
	一种应对日益增长的可再生能源利用需求的解决方案
	ABB（中国）有限公司

	
	
	17：15—17：45
	自主开发风电设备
	三一电气集团营销总经理 王中炯

	
	
	17:50
	结束
	　

	1月20日下午
	生物质能论坛
	主持人
	　
	　

	
	
	13：30—14：00
	全球生物质能产业发展现状
	待定

	
	
	14：00—14：30
	中国生物质能产业发展现状及趋势
	全国工商联新能源商会主任科学家  王孟杰

	
	
	14：30—15：00
	林业生物质能源发展前景与规划设想
	国家林业局能源办处长   钱能志博士

	
	
	15：00—15：30
	沼气发电的应用前景和案例分析
	康达新能源科技有限公司副董事长  颜晓英

	
	
	15：30—15：45
	茶歇
	　

	
	
	主持人
	　
	　

	
	
	15：45—16：15
	第二代燃料乙醇技术产业化前景探望
	中粮生化能源事业部副总经理 郝小明

	
	
	16：15—16：45
	固体成型燃料的发展现状及趋势
	河北光磊炉业有限公司总经理 康铁良 

	
	
	16：45—17：15
	以秸秆为原料规模化生产沼气关键技术与推广应用
	北京化工大学环境科学与工程系系主任  李秀金博士/教授/博导

	
	
	17:20
	结束
	　

	1月21日上午
	新能源与金融资本论坛
	主持人
	　
	　

	
	
	9：00—9：20
	国内外金融机构投资新能源的基础条件及投资取向
	德丰杰龙脉执行董事  李广新

	
	
	9：20—9：40
	如何有效利用证券市场促进企业发展
	光大证券研究所高级分析师  王海生

	
	
	9：40—10：00
	国际金融机构融资渠道介绍
	待定

	
	
	10：00—10：20
	新能源企业IPO上市案例分析
	待定

	
	
	10：20—10：35
	茶歇
	　

	
	
	10：15—10：35
	利用CDM机制促进新能源企业发展
	待定

	
	
	10：35—10：55
	关于二甲醚应用的讨论
	北京清华同仁科技有限责任公司总裁 冯磊

	
	
	10：55—11：15
	
	

	
	
	11：15—11：30
	　
	　

	
	
	11:40
	结束

	1月21日上午
	晶硅太阳能电池论坛
	主持人
	　
	待定

	
	
	9:00-9:30
	多晶硅原材料产业现状分析
	国家科技部材料处处长 李宝山

	
	
	9:30-9:50
	晶硅提纯技术发展
	常州天合光能有限公司代表

	
	
	9:50-10:10
	国内晶硅生产能耗和尾气回收利用现状
	　

	
	
	10:10-10:30
	铸锭技术发展
	浙江精功科技股份有限公司代表

	
	
	10:30-10:45
	茶歇
	　

	
	
	10:45-11:05
	切片技术进展
	浙江昱辉阳光能源有限公司技术研发总监 郑志东

	
	
	
	
	

	
	
	11:05-11:30
	太阳能多晶硅铸锭的现状及关键科学问题
	清华大学公共安全研究中心副主任 张辉教授

	
	
	11:30-11:50
	晶硅电池生产技术展望
	北京中联科伟达技术股份有限公司董事长 孙良欣

	
	
	
	
	

	
	
	11:50-12:10
	世界晶硅电池市场展望
	　

	
	
	12:10-12:30
	自由讨论
	　

	
	
	12:30
	结束
	　

	1月21日上午
	薄膜太阳能电池论坛
	主持人
	　
	　

	
	
	9：00—9：30
	碲化镉薄膜太阳能电池技术产业化发展现状及前景
	美国新浙西理工学院太阳能研究中心常务副主任  潘锦功博士

	
	
	9：30—9：50
	薄膜太阳能电池应用领域分析
	尚德太阳能电力有限公司  宋宪忠

	
	
	9：50—10：10
	非晶硅太阳能电池优势分析
	天威薄膜光伏有限公司 麦耀华博士

	
	
	10：10—10：30
	高效薄膜、晶硅复合型光伏电站项目建设案例分析
	浙江正泰太阳能科技有限公司总经理  杨立友

	
	
	10：30—10：45
	茶歇
	　

	
	
	10：45—11：15
	晶体硅太阳电池与薄膜硅太阳电池的比较分析
	中科院电工研究所研究室主任 王文静 

	
	
	11：15—11：35
	欧瑞康公司的薄膜太阳能技术
	欧瑞康太阳能薄膜太阳能研发部主任  托玛斯*艾森哈默

	
	
	11：35—11：55
	薄膜太阳电池生产设备国产化前景
	东莞宏威数码机械有限公司董事 简明

	
	
	11：55—12：15
	薄膜太阳能电池技术分类及发展趋势
	杭州龙焱能源科技董事长 吴选之  

	
	
	12:20
	结束
	　


1月21日下午
1、新能源项目合作及投融资洽谈会
论坛结束

6、 论坛规模：
报告会规模500人左右

参与对象如下：

·政府官员：发改委、财政部、农业部、科技部、环保局、各国驻京大使馆、地方政府

·金融机构和投资机构

·各国商会驻华代表、新能源领域行业性组织

·专家学者

·工商业人士

7、 博览会介绍：
1、时    间：1月20日—22日上午（18-19日为布展时间）
2、展出内容：
a) 太阳能光伏：太阳能光伏发电系统及并网系统、输送系统、光伏组件，太阳能转化系统，太阳能电池，电源，太阳能互补自控装置，控装仪，太阳能专用板材，板芯等太阳能光伏新产品新技术；

b) 太阳能光热：太阳能热能利用系统，太阳能采集设备，太阳能热水器，太阳能制冷空调，太阳能采暖设备及产品，太阳能保温材料；

c) 风能：风力发电机组：并机组网型风力发电机组；离网型风力发电机组；风光互补发电系统；风力提水，风电机组配套设备及部件：叶片及其相关材料；复合材料；齿轮箱、轴承、润滑油（剂）；发电机、变压器；控制系统、远程监控系统、变流器；液压系统；安全系统、保护系统；电缆、电缆护套；安装、运输设备，紧固件；测试设备；海上风力机基础及平台、塔架；与风力机配套的各类水泵；
d) 生物质能源：生物质发电技术与设备、生物质固化成型技术与设备、生物质气化技术与设备、生物质液体燃料技术与设备、垃圾综合利用及发电/供热技术与设备等其他生物质相关技术与设备；

e) 新型动力型电池技术及产品：燃料电池、镍氢电池、锂离子电池及相关材料；

f) 其他新能源与可再生能源应用技术与设备：氢能、核能等技术与设备；

g) 服务与咨询：社团、基金、投融资公司、媒体、认证及培训机构。

3、参展费用：

标准展位（3m x 3m）：
国内企业：9800元人民币/个        

外资企业：2800美元/个            

*基本配置：一桌两椅、射灯、纸篓、围板、地毯、楣板、电源（220V/500W）、清洁保安服务。
室内光地（36平方米起租）：           

国内企业：880元人民币/平方米      

外资企业：280美元/平方米    
优惠政策：会长单位订购室内光地500元/平方米，其他会员单位预定光地及标准展位可享受7折优惠, 在11月20日之前订展位可享受6折；非商会会员在11月20日前确定展位可享受9折优惠。    
4、征集广告：

	广告项目
	价  格（元）
	尺  寸
	广告项目
	价  格（元）
	尺  寸

	皇冠赞助单位
	￥15万
	
	会刊封面
	￥2万
	210*285mm

	金牌赞助单位
	￥10万
	
	会刊封底
	￥1.8万
	210*285mm

	银牌赞助单位
	￥5万
	
	会刊封二
	￥1.2万
	210*285mm

	拱    门
	￥2.5万/展期
	15m
	会刊封三
	￥1万
	210*285mm

	门票广告
	￥5000/2万张
	210*95mm
	会刊彩色内页
	￥5000
	210*285mm

	升空气球
	￥2万/展期
	10m
	会刊黑白内页
	￥3000
	210*285mm


1、皇冠赞助

1）专业分论坛20分钟演讲

2）参展商证件吊绳广告

3）年报广告彩色整版

4）展位108平米光地

5）展会开幕式背板标明皇冠赞助打上公司LOGO

6)赞助企业领导可以在论坛开幕式进入贵宾室与贵宾交流

7）赞助企业领导可以作为某个分论坛的半场主持

8）在中华新能源网首页及本次论坛网站首页提供为期一年的广告宣传；

9）可在每个论坛资料袋中放置一册企业宣传资料，并在会议资料册上显示赞助单位LOGO；

10）论坛组委会组织媒体记者对承办单位领导作一次专访；

11）赠送论坛门票四张

2、金牌赞助

1）专业分论坛20分钟演讲

3）年报广告彩色整版

4）展位72平米光地

5）展会开幕式背板标明金牌冠赞助打上公司LOGO

6)赞助企业领导可以在论坛开幕式进入贵宾室与贵宾交流

7）赞助企业领导可以作为某个分论坛的半场主持

8）在中华新能源网首页及本次论坛网站首页提供为期一年的广告宣传；

9）可在每个论坛资料袋中放置一册企业宣传资料，并在会议资料册上显示赞助单位LOGO；

10）论坛组委会组织媒体记者对承办单位领导作一次专访；

11）赠送论坛门票四张

3、银牌赞助

1）专业分论坛20分钟演讲

3）年报广告彩色整版

4）展位36平米光地

5）展会开幕式背板标明金牌冠赞助打上公司LOGO

6)赞助企业领导可以在论坛开幕式进入贵宾室与贵宾交流

7）在中华新能源网首页及本次论坛网站首页提供为期一年的广告宣传；

8）可在每个论坛资料袋中放置一册企业宣传资料，并在会议资料册上显示赞助单位LOGO；

9）论坛组委会组织媒体记者对承办单位领导作一次专访；

10）赠送论坛门票两张

5、参展程序：

1、企业确定参展，填好参展申请合同并加盖公章传真或邮寄至大会组委会；

2、组委会收到并盖章确认参展合同，参展合同生效后，参展商于7个工作日内将参展费用汇入组委会账户，并将汇款凭证传真至组委会以便查对；

3、展位安排原则“先申请，先付款，先安排”；

4、会刊广告排列顺序以收到广告费先后顺序为准，入编截止日期2009年12月15日；

5、组委会将于2009年12月15日向参展企业寄发《参展商手册》和《进场通知书》
8、 论坛及博览会组委会联络方式：

如有意参与本次论坛敬请垂询： 

电  话：010-63100807

        010-63107433

        010-63107499
        010-63107728
        010-63106024

010-63106405
传  真：010-63107703

联系人：

周  阳    13810673344   zhouyang@cnecc.org.cn
陈  磊    13164263344   chenlei@cnecc.org.cn 
王燕斌    13811431470   wangyanbin@cnecc.org.cn 

郑利军    13366655910   office@cnecc.org.cn
王海鹰    13911814460   wanghaiying@cnecc.org.cn 
吴  丹    15001356781   wudan@cnecc.org.cn  

金  鑫    13671291851   jinxin@cnecc.org.cn 
论坛网址： 

http://www.neforum.cn 
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Introduction

The ultimate solution to the recovery of global economy is to encourage technical innovation, cultivate new industry and create new market demand. Developing new energy to effectively deal with climate change and energy security is the best way to promote the revival of global economy and the only choice to realize global economic sustainability. 

At present, developed countries regard new energy as the backbone industry in the future. Chinese government also uplifts the new energy industry at a strategic level. A series of regulations and preferential fiscal and tax policies, including Solar Building Pilot Project, Golden Sun Project, fixed grid-connected price of wind power, Renewable Energy Law Amendment, have been announced. New Energy Development Plan and PV grid-connected price are in the process. Jiangsu, Zhejiang, Ningxia, Sichuan and other local governments are actively promoting the development and application of new energy. China’s new energy industry has entered the period of rapid growth.   

China New Energy Chamber of Commerce of ACFIC decided to hold the 4th China New Energy International Forum & Expo. Government leaders, business giants, experts and scholars will share their views with the public. Famous companies will display their brand products. The forum and expo will serve as a hi-level platform for policy, market, technology and capital. 

Speakers

Huang Mengfu 
Vice Chairman of CPPCC, Chairman of ACFIC

Wan Gang   
    Vice Chairman of CPPCC, Minister of Science and Technology

Wang Guangtao
Director of Environmental Protection and Resources Conservation Committee of NPC

Zhang Guobao

Director of National Energy Administration

Qiu Baoxing

Vice Minister of Ministry of Housing and Urban-Rural Construction 

Song Beishan  
Vice Chairman of ACFIC 

TBD         
Hangzhou City Government 

Shi Dinghuan  
Director of Chinese Renewable Energy Society

Xu Dingming  
Director of National Energy Consultants Committee 

Wang Bao’an  
Director of Economic Construction Sector of Ministry of Finance 

Wang Jun     
Chief of New Energy Division of National Energy Administration 

Zhang Zhihong  
Chief of High-tech Division of Ministry of Science and Technology 

Lv Xuedu   

Vice President of UN CDM Executive Council 

Ouyang’xiaoming
Chief of Economy Department of ACFIC

Liu honglu

Chief of Membership Department of ACFIC

Li Junfeng    
Deputy Director of Energy Research Institute of NDRC 

Liang Junqiang 
Science Development Promotion Center, MOHURD 

TBD          Hangzhou Economic & Technological Development Zone Administration Committee

Yan Luguang 
Academician of Institute of Electrical Engineering of Chinese Academy of Sciences   

Zhao Yuwen   
Director of Photovoltaic Dept. of China Renewable Energy Society 

Shi Pengfei   
Deputy Director of Wind Power Professional Committee of Chinese Renewable Energy Society 

Wang Mengjie  
Deputy Director of China Renewable Energy Society; Director of Biomass Energy Professional Committee of China Rural Energy Industry Association  

Luo Zhentao     Secretary General of Solar Energy Utilization Professional Committee of China Rural Energy Association; Director of Industry Committee of CSES

Yin Zhiqiang 

Vice Director of Chinese Renewable Energy Industries Association; 

Director of Academy Committee of Energy and Photoelectron Research Institute of Tsinghua University

Zheng Keyan 
Director of geothermal professional committee of China Energy Research Society

Wang Zhenmin 
Senior Advisor of Thermoelectricity Professional Committee of Chinese Institute of Electrical Engineering   

Mao Zongqiang 
Professor of Institute of Nuclear and New Energy Technology of Tsinghua University;

Director of Hydrogen Energy Professional Committee of China Renewable Energy Society 

Qian Nengzhi 
Director of Energy Office of State Forestry Administration

Liu Dehua       Director of Chemistry Application Institute of Chemical Engineering Dept. of Tsinghua University 

Chai Jianyun

Prof. of Electrical Engineering Department of Tsinghua University

Li Hejun 

President of Hanergy Holding Group Co., Ltd

Zhang Zhengyu 
President of Beijing Hi-Tech Wealth Electronic Product Co.,Ltd.

Shi Zhengrong   
CEO of Suntech Power Co., Ltd.China

Xu Xinjian    
Beijing Siji Micore Solar Energy Technology Co.,Ltd

Gao Yuankun    
President of Linuo Group Co., Ltd, China

Gao Jifan    

President of Changzhou Trina New Energy Group Co., Ltd.China

Yang Liyou   
CEO of Chint Solar(Zhejiang) Co.,Ltd

Liu Hanyuan   
President of Tongwei Group Co., Ltd

Ding Qiang   
President of Baoding Tianwei Solarfilms Co.,Ltd

Tang Yilin   

President of Jinan Shengquan Group Share-Holding Co., Ltd.China

Yang Guoming 
General Manager of Heilongjiang Huafu Electric Power Investemtn Co., Ltd

Tan Yueming  
President of Sunrise Power Co.,Ltd.China 

Li Yebo      
General Manager of Shandong Linuo New Material Co., Ltd.

Xue Liming

President of ChinaSeasun(Beijing)Energy Science and Technology

Sun Jianjiang

President of ShaoXing Jinggong Electromechanical Research Institute co., Ltd

Sun Haiyan   
CEO of Asian Area Solar Technology Sales of Oerlikon (Shanghai) co., Ltd

Lin Jinxi       
CEO of Almaden PV Glasses Co.,Ltd

Qu Xiaohua   
Shangshu CSI Advanced Solar Inc.

Jian Ming   

Dongguan Anwell Digital Machingery Co.,Ltd

Li Xianshou 

CEO of Zhejiang yuhui Solar Energy Source Co., Ltd 

Niu A’xing  

President of Jiangsu Jiasheng Photovoltaic Technology Co., Ltd 

Sun zhi’an  

Anyang City Phoenix Photovoltaic Technology Co., Ltd 

Program

January 20

Morning Opening Ceremony 

· Keynote Speech by state leader (TBD)

· The situation and tendency of world's new energy industry development 

· The situation and tendency of China's new energy industry development

· Review and prospect about implementation of Renewable Energy Law 

· Favorable fiscal and taxation policies promote development of new energy industry

· The advancement of science and technology promotes development of new energy industry 

· Accelerating the construction of smart grid promotes development of new energy industry

· Lessons learned from American and European countries

· The issuance of Annual Report of China's New Energy Industry 2009
Afternoon Parallel Forum

Solar Photovoltaic Forum

1）High-level dialogue by leaders in PV field 

2）The situation and tendency of global PV industry development 

3）The situation and tendency of China’s photovoltaic industry

4）The analysis of preferential fiscal and taxation policies to china’s PV industry 

5）The advancement of high transformation rate silicon-based solar cell technology

6）the problem of PV on-grid and the solution 

7）The prospect of building integrated with solar PV 

Solar Thermal Forum

1) High-level dialogue by leaders in solar thermal field

2) Status quo analysis of global solar thermal industry 

3) Status quo and policy analysis of china’s solar thermal industrial 

4) The trend of solar thermal industrial development  

5) Development situation and problem analysis of solar thermal generation technology  

6) Technological division and status quo analysis of solar water heater  

7) Analysis on feasibility of solar thermal integrated with building 

8) Establish of Solar thermal national standard and entrance permission mechanism 

Biomass Energy Forum

1）The situation and tendency of global biomass energy industrial development

2）The situation and tendency of china’s biomass energy industrial development

3）Biomass energy generation industrial development 

4）Biomass fuel market promotion and price making mechanism analysis 

5）The development situation and tendency of biomass solid fuel 

6）The Industrialization perspective of the second generation of fuel ethanol technology   

7）The construction of biomass energy raw material’s supply system 

8）Promotion the biogas energy utilization and new rural construction 

Wind Power Forum

1）The situation and tendency of global wind power industry

2）The situation and problems of china’s wind power industry 

3）The solution to the reliability and stability of wind power generation facilities

4）The analysis on off-shore wind generation technology  

5）The case analysis on designing directly wind power supply system 

6）The obstacles and solutions of wind power on-grid generation 

7）The business opportunities analysis of China’s wind power industry

_______________________________________________________________________________

January 21

Morning Parallel Forum
New Energy and Financial Capital Forum

1）The basic condition and orientation of domestic and overseas financial institutes’ investment to new energy 

2）How new energy project to attract fund and risk investment 

3）Introduction of financing tunnel of international financial institutes  

4) Case analysis of Initial Public Offerings of new energy enterprises 

5）Promoting new energy enterprises’ development by utilizing CDM  

Crystalline Silicon Solar Cell Forum

1） Industrial situation analysis of polysilicon raw material

2） Industrial situation and tendency of crystalline silicon solar cell 

3） Computer simulation of silicon crystal growth and optimization 

4） Producing technology and quality control of GW-level solar PV cells 

5） Solar polysilicon ingot technology   

6） Solar cell influenced by performance of crystalline silicon raw material 

Thin-film Solar Cell Forum

1) Development prospect analysis of global thin-film solar cell industry 

2) Development situation and tendency of china’s thin-film solar cell industry 

3) The latest advancement of laminating amorphous and microcrystalline thin-film technology 

4) Cadmium telluride thin-film solar cell technology and progress of industrialization 

5) Research on silicon thin-film solar cell on flexible substrates

Afternoon 

Project cooperation, investment and financing meeting

Note:

· Registration fee 280 Euro (including annual report, information package, gift and lunch)

· Early Bird Discount: 15% off before November 30, 2009

Exhibit Profile: 

Solar PV：solar PV generation system and on-grid system, transmission system、PV components, solar energy transform system, solar cell, power supply, solar energy complement automatic control facility, solar panel， panel core as well as PV new products and technologies 

Solar Thermal：solar thermal utilization system，solar energy collection facility，solar water heater，solar air-conditioner，solar warming facility and product, solar insulated material

Wind Energy：wind power generation installation, on-grid wind power generation installation, off-grid wind power generation installation, Wind and PV hybrid generation systems, wind pumping system, the equipment and component of wind power installation, fan blade and relevant material, composite material, wheel box, bearing, lubrication, power generator, transformer, control system, remote monitoring systems, convertor, hydraulic system, security system, protection system, cable, cable sheath,  installation, delivery equipment, fastener, testing facility, off-shore wind power generator base and platform, pylon, diverse pumps

Bio-energy: bio-energy generation technology and facility, biomass solid processing technology and facility, biomass gasification technology and facility, biomass liquid fuel technology and facility, comprehensive utilization of wastes, other relevant biomass utilization technology and facilities

New Power Cell Technology and Product：fuel cell, nickel hydrogen battery, lithium-ion battery and relevant material

Other New Energy and Renewable Application Technology and Facilities: hydrogen energy、nuclear energy technology and facilities 

Service Provider: society, fund, investment and financing corporation, media, authentication and training institute

Price:

Shell Scheme: 9m2---USD 2,800
Including：1 table and 2 chairs, spotlight, dustbin, boarding, carpet, head sill, power supply（220V/500W）, clean and security protection service 

Raw Space：USD 280/ m2 (36 m2 minimum)

Note:

Early Bird Discount:
40% off before November 20, 2009 (members)

 




10% off before November 20, 2009 (non-members)

Contact Us

Maggie Wu

+86 10 63107703 

+86 015001356781   wudan@cnecc.org.cn  

Add: Rm1243, South Wing, Central Office Building, Junefield Plaza, No.10, Xuanwumenwai Street, Xuanwu District, Beijing, China 100052 

